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 R E P U B L I K A  H R V A T S K A 
PRIMORSKO-GORANSKA ŽUPANIJA 
GRAD RIJEKA 
MJESNI ODBOR  KOZALA  
VIJEĆE MJESNOG ODBORA KOZALA 
 
KLASA: 024-05/23-01/12  
URBROJ: 2170-1-03-00-23-10 
Rijeka, 20. srpnja 2023. godine 

 
ZAPISNIK 

S 4. SJEDNICE VMO KOZALA 
 

Dana 20. srpnja 2023. (četvrtak) održana je 3. sjednica VMO Kozala, s početkom u 15,00 sati 
u prostorijama MO Kozala, Volčićev trg 2. 
 
Sjednici su bili prisutni: 
- Kristian Starčić, predsjednik VMO 
- Zvonimir Brozić, zamjenik predsjednika VMO 
- Filip Jakovac, član VMO  
- Nasrin Štrljić, članica VMO 
- Erika Valić, tajnica MO 

 
Sjednici nisu bili prisutni: 
- Krešimir Modrić, član VMO 
 
Usvajanje zapisnika s 3. sjednice VMO Kozala: 

- Zapisnik je jednoglasno usvojen. 
 
 

DNEVNI RED 
 

1. Organiziranje peticije za izgradnju garaže na Kozali 
2. Informacija o realizaciji komunalnih prioriteta i uređenja trga 
3. Razno 

 
Sjednica je započela u 15,00 sati. Predsjednik VMO Kristian Starčić otvorio je sjednicu i 
pozdravio sve prisutne. Predloženi dnevni red usvojen je jednoglasno. 
 

AD 1 
Vijećnica Nasrin Štrljić iznijela je važnost organiziranja peticije za izgradnje garaže na Kozali. 
Smatra kako je potreban veći angažman ljudi, predlaže organiziranje zbora građana. Vijećnik 
Filip Jakovac navodi kako je zbor građana nesiguran jer građani mogu i ne moraju doći na 
zbor. Predlaže skupljanje potpisa „od vrata do vrata“. Vijećnica Štrljić započela bi sa 
sakupljanjem već periodu od 25.kolovoza - 5. rujna 2023. no vijećnik Jakovac navodi kako je 
prerano s obzirom da su građani još uvijek u tom periodu na godišnjim odmorima. Predlaže 
početak skupljanja potpisa za listopad jer, smatra, kako će građani u tom periodu biti svakako 
dostupniji. Predsjednik VMO Kristian Starčić predlaže da organizaciju oko peticije vodi 
vijećnica Štrljić.  
 
Zaključak: Prijedlog je jednoglasno usvojen. 
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AD 2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić podsjetio je sve prisutne kako je dopis od Rijeka Plus d.o.o., 
a vezano uz preraspodjelu sredstava za 2023. u kojem obavještavaju VMO Kozala kako će se 
svi predviđeni radovi po pitanju malih komunalnih prioriteta za 2023. godinu odraditi na način 
da će se neki zahvati realizirati u cijelosti, neki djelomično, Mjesni odbor izjasnio pozitivno, 
osim u slučaju zahvata od kojeg se odustaje, a to je: 
 Realizacija povećanja stupnja sigurnosti na pješačkom prijelazu u Ulici Kozala na 
raskrižju s Baštijanovom ulicom i na pješačkom prijelazu u Baštijanovoj ulici kod 
kućnog broja 60 postavom dodatne svjetiljke; uz objašnjenje “nakon obilaska lokacije s 
Energom utvrđeno je da predviđena lokacija postavljanja rasvjete nije zadovoljavajuća”,  
a za što je VMO Kozala u svom dopisu od 14. srpnja 2023. tražilo obrazloženje. VMO Kozala 
do sazivanja ove sjednice još nije dobilo odgovor.  

 
Zaključak: VMO Kozala primilo je na znanje navedenu informaciju. 
 

AD3/1 
Vijećnik Filip Jakovac izrazio je nezadovoljstvo odnosa poduzeća Rijeka Plus prema 
održavanju horizontalne signalizacije, točnije pješačkih prijelaza te ostalih oblika signalizacije 
koji su znatno blijedi te na nekim mjestima jedva vidljivi. Naime, nakon nekoliko upita unutar 
nekoliko mjeseci razmaka MO Kozala i građana MO Kozala prema Rijeka Plusu, a vezano uz 
nestručno označavanje i pojačavanje pješačkih prijelaza na važnijim i opasnim pješačkim 
prijelazima kao npr. u Baštijanovoj ulici, odgovor koji je MO Kozala dobio bio je kako će se 
„obnavljanje horizontalne signalizacije uvrstiti u operativni plan redovnog održavanja”. 
 
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD3/2 
Predsjednik VMO Kristian Starčić podsjetio je na predlog podnošenja zahtjeva nadležnim 
osobama za postavljanjem zaštitne ograde kod izlaza iz Parka Vladimira Škerla na pješački 
prijelaz prema Volčićevom trgu. Zahtjev za postavljanjem ograde je predan i uskoro će biti 
postavljena.  
 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 

AD3/3 
Predsjednik VMO Kristian Starčić iznio je nova saznanja, a vezano uz najam prostora bivšeg 
UTP Kozala. Naime, prostor još nije išao na javni natječaj iz razloga što su nadležni izjavili 
kako je potrebno odraditi određene radove unutar prostora te će prostor biti spreman za izlazak 
na javni natječaj u rujnu 2023. Predlaže vijećnicima kako bi bilo dobro doći do informacije o 
namjeni tj. u kojem smjeru se ide glede budućeg najma prostora bivšeg UTP Kozala. Vijećnik 
Filip Jakovac izjavio je kako će sastaviti dopis. 

 
Zaključak: informacija primljena na znanje. 
 
 
Kako nije bilo dodatnih prijedloga ili rasprave, predsjednik Vijeća zaključuje sjednicu u 16,00 
sati. 
 
Ovaj se zapisnik sastoji od dvije (2) stranice.  
 
 
Zapisničar – referent za mjesnu samoupravu:  Predsjednik VMO Kozala: 
 
 Erika Valić Kristian Starčić 


